
                                                 Odense, den 7. oktober 2020 
Afbud: Karin, Per, Kirsten   
Ordstyrer og kage i dag:    Tjørk 
Referent: Rie O. 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde – onsdag den. 07. oktober 2020, kl. 19.00 – 20.30. 

1. kl. 19.05: Godkendelse af referat fra september 2020 
  Referat godkendt 

2. kl. 19.10: Elevrådet 

Elevrådet har ikke afholdt deres første møde endnu, derfor deltog der ikke 
elevrådsrepræsentanter. 

3. kl. 20.00 Principper for åben skole 
Der blev drøftet skolens nuværende samarbejde med lokalsamfundet. Flere klasser har været 
på virksomhedsbesøg og skolen har haft besøg af enkelte sportsforeninger. Skolebestyrelsen 
ønsker ikke en formaliseret tilgang til Åben Skole. Fra lovgivningens side er der heller ikke et 
krav om at dette. Skolebestyrelsen opfordrer til, at skolens afdelinger sætter punktet på 
dagsordenen på afdelingsmøder i løbet af skoleåret. 
Skolebestyrelsen drøftede forskellige muligheder for lokale samarbejdspartnere i forhold til Åben 
Skole og opfordrer til, der udarbejdes et idékatalog med samarbejdspartnere, som skolens 
medarbejdere kan benytte. Der blev foreslået forskellige lokale virksomheder og foreninger samt 
forældres virksomheder, familieforeningen i parken.  

4. kl. 20.30 Plan for hjemmeundervisning, fortsat  
Ved behov for hjemmeundervisning grundet Covid-19 efterlyser Skolebestyrelsen, at årgangene 
i indskolingen og på mellemtrinnet jævnligt kommunikerer til forældre. Det er vigtigt, at forældre 
og børn ved, hvilke opgaver, der er lektier (gerne fra dag til dag). Ligeledes efterspørges det, at 
der bliver fulgt op på de opgaver, som lægges ud, samt at lærerne på årgangene snakker 
sammen om mængden at opgaver. Der er et ønske om at begrænse mængden af ’må’-opgaver 
til indskolingsbørnene. Virtuelle møder i indskolingen bør ikke vare mere end ½ time, men må 
gerne forekomme flere gange i løbet af en uge.  
Udskolingen har udarbejdet en nødplan for nedlukning grundet Covid-19. Årgangsteam i 
indskolingen og på mellemtrinnet er i gang med at udarbejde deres nødplan ved Covid-19 
nedlukning, som skal godkendes af ledelsen.   
Skolebestyrelsen foreslår at udskolingens tiltag med SMS-makkere også bruges på 
mellemtrinnet.  
Skolen vil have ekstra opmærksomhed på elever, der ikke trives med hjemmeundervisning. 

            

5. kl. 20.45 Kort nyt:      
  

Der blev orienteret om personalenyt 

6. kl. 20.55 Evt. 
Der har været afholdt valg til fritidsudvalget. I vedtægterne står der, at et medlem fra 
Skolebestyrelsen kan sidde i Fritidsudvalget. Morten vil gerne deltage i Fritidsudvalget. 
Motionsdagen afholdes fredag inden efterårsferien ud fra diverse Covid-19 hensyn. 

Skolen afholdt brandøvelse i mandag d. 5. oktober. Brandøvelsen kunne afblæses efter 5,28 
minutter  
Morten har ikke modtaget en mødeindkaldelse til kontaktforældreudvalget. Nete har tilmeldt 
Morten til forældreudvalget.  

   
  



Punkter der er i proces: 
Samarbejde med kontaktforældre (Niels og Morten). 
Plan for hjemmeundervisning (Coivid-19) 

    
Punkter til kommende møder:  
Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen 
Evaluering af Skolefesten (FF). 
Principper for åben skole, ny 
Værdiregelsæt fra 2011 
Brug af billeder på Skoleporten, fra 2008 


